
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  

2020-06-17 KLOCKAN 18.30  HUGELSTA 

Närvarande. 

Per Lundquist, Tommy Jonsson Daniel Lindström Roger Svärd 

På länk Joel Edving samt Göran Hägg 

Tomas Maxe adjungerad 

1.Mötets öppnande  

Ordförande per Lundquist öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

2,Val av sekreterare för mötet. 

Tommy Jonsson valdes till mötessekreterare 

3.Val av justeringsman. 

Daniel Lindström valdes att justera protokollet. 

4.Föregående protokoll. 

Fanns inga kvarstående punkter. 

5.Ekonomi. 

Se årsbokslut bilaga 1. 

6.Besiktning/skjutbaneinstruktioner/skjuttider. 

Älg och gris banorna är besiktade men blev inte godkända, med jaktklubbarnas 

gemensamma krafter så är det nu åtgärdat och godkänt, förutom Siusmålen som Polisen 

återkommer med lösningen på problemet. 

Vi får 25000kr+m av KF för de utlägg klubbarna haft för att få banorna godkända, Daniel 

Silborn har gjort skjutbaneinstruktioner som kommer att sättas upp. 

Efter möte med Mattias Alberts och Peter Fröjdefelt så meddelas att KF köper in virke till 

300m bländet som måste bytas för att inte skjutförbud ska inträda. 

KoF förväntar sig att de skyttar som använder banorna för gevär är behjälpliga vid      

uppsättandet av virket, likvärdigt som pistolskyttarna gjorde på pistolbanorna. 

Vi väntar på besked för besiktning av resterande banor. 

7.Projekt Internet. 

Intresset för att göra klart internet på Hugelsta verkar ha svalnat då ingen är intresserad att 

greppa ansvaret, fortfarande har ingen betalat vare sig för abonnemang eller utrustningen, 

vi måste slutföra projektet omgående. 

Vi bestämde att Daniel L och Tomas M tillsammans med Roger S och ev Stefan Eriksson ser 

till att det blir ordning på uppkopplingar och eventuellt förlängs till Älg/gris banan. 



8.Nyckel och skåpinventering i kasunen. 

Alla skåp i kasunen är nu uppmärkta med klubbtillhörighet, alla vapen är nu inlåsta. 

Nycklar: Eskf 3st, St eskil 2st,Epk 1 st Ehevf ! st. 

9 a Projekt 300 m 

Göran Hägg har ställt frågan från KoF vidare till gevärsklubbarna om hjälp med bländet på 

300m men ingen är intresserad av att hjälpa till utan tycker att kommunen äger banan och 

då även ska fixa det som behöver göras utan deras medverkan. 

9 a Projekt 300 m 

Förslag på att göra underhåll på värmerummet vid 100 m skjutplatsen, frågan ställs till 

svartkrutsskyttarna för hjälp med att iordningställa lokalen. 

Vi ställer frågan till Daniel Silvborn angående stolar och bord till lokalen samt ett hänglås till 

målboden då det befintliga är trasigt. 

10 Projekt H-vallen. 

Banan blir besiktad efter polisens semester. 

11 Egenkontroll. 

Inget att rapportera 

12 Jaktskyttets besiktning. 

Se punkt 6. 

13 Övriga frågor 

Tomas Maxe har gjort en provsida på ett bokningssystem som kostar 1000kr/år att använda 

då kan skyttarna i realtid se vilka banor som är lediga, vi provar och utvärderar. 

Även Joel har förslag på en egen sida, vi återkommer i ärendet. 

14 Mötets avslutande 

Ordförande Per Lundquist avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

Vid Protokollet   Justerare 

 

Tommy Jonsson   Daniel Lindström 

 

Ordförande 

 

Per Lundquist 


